
 

 

For Immediate Release 

HK Express Launches Inaugural Flight to Osaka 

Daily Flight Schedule to Increase to 11 Weekly from 7 December 2013 

 

HONG KONG, 20 November, 2013 – From tomorrow, HK Express, Hong Kong’s one-and-only 

low-fare airline takes off on its debut flight to Osaka, arguably Japan’s food capital. 

HK Express launches its daily flight schedule to Osaka on 21 November 2013, and, due to 

popular demand, will introduce four further flights a week on 7 December 2013, bringing the 

total to 11 weekly flights and making travel times more flexible and convenient for Guests.  

Often considered Japan’s friendliest city, Osaka provides its visitors with a fascinating insight 

into Japanese life and culture. Experience the flashing neon signs of downtown Dotomburi, 

enjoy delicious octopus filled dumplings or the tastiest okonomiyaki, visit the stunning Osaka 

Castle or take a relaxing stroll around a traditional Japanese garden in Minoo Park, and all 

within reach for an incredibly low fare!  

 “Osaka has proved a very popular destination with Hongkongers, so much so that we decided 

to increase the number of weekly flights to accommodate everyone’s needs! It really is a 

spectacular destination with so much to see and do. Osaka is also a great base for exploring the 

sights and attractions of Kobe, Nara and Kyoto. HK Express is very excited to launch this route 

at yet another amazing price”, said Mr. Andrew Cowen, Deputy CEO of HK Express.  



 

 

* UO 688 and 689 seats sold subject to regulatory approvals 

About HK Express: 

HK Express commenced flights on 27 October 2013 from their home in Hong Kong, as Hong 

Kong’s only low-fare airline. HK Express flies to Phuket and Chiang Mai in Thailand, Taichung in 

Taiwan, Kunming in Mainland China, Kota Kinabalu (Sabah) and Penang in Malaysia, and 

Tokyo-Haneda and Osaka Kansai in Japan. For more information, please visit hkexpress.com 

or our Facebook page: www.hkexpress.com/facebook 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hong Kong (HKG) <>Osaka (KIX)  

Flight Route Depart Arrive Frequency 

UO686 
Commence on 21 Nov 13 

Hong Kong > Osaka 9:30 13:55 Daily 

UO687 
Commence on 21 Nov 13 

Osaka > Hong Kong 14:50 18:15 Daily 

UO688 
*Commence on 7 Dec 13 

Hong Kong > Osaka 20:30 00:55 +1 Wed, Thu, Sat & Sun 

UO689 
*Commence on 8 Dec 13 

Osaka > Hong Kong 01:50 05:15 Mon, Thu, Fri & Sun 

http://www.hkexpress.com/
http://www.hkexpress.com/facebook


 

 

即時發佈 

HK Express正式登陸大阪 

航班班次每星期增至 11班    讓您輕鬆直達感受關西風 

 

（香港．2013年 11月 20日）HK Express由香港往返大阪的航班將於明日 (11月 21日)

正式投入服務，承載一眾東瀛 fans 飛往大阪，感受傳統純樸的關西風味。有見旅客對大

阪的熱愛有增無減，HK Express 亦將於 12 月 7 日起增加由香港往來大阪航班，航班數

目由每星期 7 班增至 11 班，提供更靈活的航班時間，讓旅客更有彈性地編排屬於自己的

大阪旅程。 

 

大阪被譽為日本最有親和力的地方，同時具有日本時尚熱鬧的一面，亦坐擁多個世界文化

遺產，處處展現日本悠長的歷史文化。旅客可於滿佈耀眼霓虹廣告燈箱的道頓堀下閒逛，

盡情享受章魚燒或日式燒餅等多款地道美食。若想感受日本傳統一面，亦可到大阪城欣賞

壯麗的天守閣，又或於充滿日式庭園風情的箕西公園溜澾，瞬間走進東瀛時光隧道。現在

您只需憑藉一張價格相宜的 HK Express機票，便可隨時置身關西風情中。 

 

HK Express副行政總裁 Andrew Cowen表示：「大阪是一眾旅客喜歡的旅遊熱點之一，

因此 HK Express特別體貼大家需要，增加由香港往來大阪的班次，讓大家飛往當地感受

每分每秒。旅客到達大阪，還可順道遊覽神戶、奈良及京都等地，盡情欣賞更多日本美麗

景色。我們很高興能夠繼續讓旅客以相宜的機票價錢發掘日本更多有趣景點！」 

 

航班時間表（以下顯示為當地時間）： 

香港往來大阪-關西  

航班 航線 出發 抵達 班次 

UO686 
2013年 11月 21日啟航 

香港  大阪-關西 9:30 13:55 每日出發 

UO687 
2013年 11月 21日啟航 

大阪-關西  香港 14:50 18:15 每日出發 

UO688 
*2013年 12月 7日啟航 

香港  大阪-關西 20:30 00:55+1 逢星期三、四、六及日 

UO689 
*2013年 12月 8日啟航 

大阪-關西  香港 01:50 05:15 逢星期一、四、五及日 



 

 

* UO 688 and UO 689的座位銷售待相關部門審批 

－完－ 

有關 HK Express 

HK Express於2013年10月27日啟航，正式成為本地唯一以香港為家的低成本航空公司，

現時航點包括：布吉(泰國)、清邁(泰國)、台中(台灣)、昆明(中國)、檳城(馬來西亞)、亞

庇(馬來西亞)、東京-羽田(日本)，以及大阪-關西(日本)。 

 

如需更多資訊，可瀏覽HK Express網頁 hkexpress.com，或登入HK Express facebook 

專頁 www.hkexpress.com/facebook。 

 

http://hkexpress.com/
http://www.hkexpress.com/facebook

